
ПРОТОКОЛ  

 

30.05.2019     м. Черкаси     № 5 

 

Засідання громадської ради  

при Черкаській обласній  

державній адміністрації 

 

Головагромадської ради –Скалько О. І. 

Секретар – Овчарова Т. М. 

Присутні: членигромадської ради: Ашавський О. В., Бублій М. Ф., 

Бучковська А. В., Гаркуша Б. В., Гичка А. М., Жакін І. М., Зайнчківська Л. І., 

Зелененко Л. Л., Кисельов П. О., Кривденко О. О., Курій А. А., Міхальова І. О., 

Нікітін Д. Є., Обманюк С. В., Пароль О. В., Перехрест М. І., Святенко О. В., 

Стадник В. В., Стадник М. Є., Сташук М. Д., Ткаченко В. І., Фоміна Н. М., 

Циганок О. А., Шевченко П. В. 

Запрошені: в. о. директора Департаменту культури та взаємозв’язків  

з громадськістю Черкаськоїобласної державної адміністрації 

Товстопят Л. М.,начальник відділу «Центр допомоги учасникам 

антитерористичної операції» Черкаського обласного контактного центру 

Євгеній Одновол, заступник військового комісара Черкаського обласного 

військового комісаріату Захаренко О. А., представник ДП «Служба місцевих 

автомобільних доріг  

у Черкаській області», депутат Черкаської районної радиШимановський В. М., 

професор ЧДТУ Столяренко Г. С., адвокат Демчик В. І., заслужений діяч 

мистецтв України Трофименко Л. М., Литвин В. І. 

 

Порядок денний: 

1. Вручення сім’ям загиблих воїнів АТО відзнак «За мужність івідвагу». 

2. Про поточний стан ремонту автомобільних доріг Черкаської області.  

3. Про результати розгляду питання щодо вилову риби для наукових 

досліджень. 

4. Про проблеми забруднення річок Золотоношка та Суха Згар. 

5. Про результати розгляду запиту про доступ до публічної інформації 

щодо проведення конкурсу на заміщення вакантної посади директора 

КЗ«Черкаська обласна філармонія ЧОР»у зв'язку з закінченням терміну його 

контракту.  

6. Про присвоєння звання ім. О. Павловської Черкаській обласній 

філармонії. 

7. Різне. 

 

1. З першого питання порядку денного. 

Учасники розпочали засідання хвилиною мовчання в честь загиблих воїнів 

АТО-ООС.Начальник відділу «Центр допомоги учасникам антитерористичної 

операції» Черкаського обласного контактного центру Євгеній Одновол 

і заступник військового комісара Черкаського обласного військового 
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комісаріату Олег Захаренко вручили сім'ям загиблих відзнаки «За мужність 

і відвагу». 

 

2. З другого питання порядку денного. 

СЛУХАЛИ: 

Шимановського В. М., який доповів про поточний стан ремонту місцевих 

автомобільних доріг в Черкаській області. 

 

В обговоренні взяли участь:Ашавський О. В., Бублій М. Ф., Скалько О. І., 

Кривденко О. О., Столяренко Г. С., Кисельов П. О., Обманюк С. В., 

Гичка А. М., Шевченко П. В., які запропонували опрацювати питання щодо 

ремонту автомобільних доріг в області на комісії громадської ради і направити 

лист  

до обласної державної адміністрації, Кабінету Міністрів України з обговорених 

питань (відповідальний – Кривденко О. О.).  

Проголосували: «за» – 24, «утрималися» – 0, «проти» – 0.  

 

ВИРІШИЛИ: 

Опрацювати питання щодо ремонту автомобільних доріг в області на 

комісії з питань транспорту, дорожньої інфраструктури, містобудування та 

житлово-комунального господарства, направити лист до обласної державної 

адміністрації, Кабінету Міністрів України з обговорених питань  

(відповідальний – Кривденко О. О.). 

 

3. З третього питання порядку денного.  

СЛУХАЛИ: 

Фоміну Н. М., якапоінформувала, що комісія провела 2 засідання з 

розгляду питання щодо вилову риби для наукових досліджень за участю 

представників управління Державного агентства рибного господарства 

України, екологічної інспекції центрального округу;зачитала проект листа до 

Держрибагентства;  

 

В обговоренні взяли участь: Сташук М. Д., Гичка А. М., Скалько О. І., які 

запропонували підготувати лист на адресу Державного агентства рибного 

господарства України з внесеними доповненнями і додатками. 

Проголосували: «за» – 25, «утрималися» – 0, «проти» – 0.  

 

ВИРІШИЛИ: 

Комісії з питань боротьби з корупцією, конституційних прав і свобод 

громадян та питань охорони довкілляпідготувати лист на адресу Державного 

агентства рибного господарства України з внесеними доповненнями і 

додатками. 

 

4. З четвертого питання порядку денного.  

СЛУХАЛИ: 
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Литвина В. І., який поінформував про проблеми забруднення річок 

Золотоношка та Суха Згар пестицидами, скидами забруднюючих речовинТДВ 

«Золотоніський маслоробний комбінат», перевищення рівня фосфатів у 30 

разів, зазначив, що локальні очисні споруди працюють неефективно, не на 

повну потужність, як наслідок, біорізноманіття не розвивається і річка 

перетворюється на мертву; закликав перевірити локальні очисні підприємства. 

Столяренко Г. С., поінформував, що технології очищення стічних вод 

існують, запропонував метод кавітації. 

 

В обговоренні взяли участь: Фоміна Н. М., Жакін І. М., Скалько О. І., 

Кисельов П. О.,Гаркуша Б. В.,Ашавський О. В. 

 

Гаркуша Б. В. поставив на голосування питання про направлення 

звернення до ПАТ «Молочний альянс» щодо перевірки роботи ТДВ 

«Золотоніський маслоробний комбінат». 

Проголосували: «за» – 25, «утрималися» – 0, «проти» – 0.  

 

ВИРІШИЛИ: 

Направити звернення до ПАТ «Молочний альянс» щодо перевірки роботи 

ТДВ «Золотоніський маслоробний комбінат». 

 

5. З п’ятого питання порядку денного.  

СЛУХАЛИ: 

Зайнчківську Л. І., яка поінформувала про результати розгляду запиту про 

доступ до публічної інформації щодо проведення конкурсу на заміщення 

вакантної посади директора КЗ«Черкаська обласна філармонія ЧОР»у зв'язку  

з закінченням терміну його контракту.  

 

В обговоренні взяли участь: Жакін І. М., Демчик В. І., Скалько О. І., 

Кисельов П. О.,Гаркуша Б. В. 

 

Гаркуша Б. В. запропонував підготувати лист-звернення до Міністерства 

культури України, громадської ради при Мінкультури, Черкаської обласної 

ради, Департаменту культури та взаємозв’язків з громадськістю Черкаської 

облдержадміністрації (відповідальна – Зайнчківська Л. І.). 

Проголосували: «за» – 25, «утрималися» – 0, «проти» – 0.  

 

ВИРІШИЛИ: 

Підготувати лист-звернення до Міністерства культури України, 

громадської ради при Мінкультури, Черкаської обласної ради, Департаменту 

культури  

та взаємозв’язків з громадськістю Черкаської облдержадміністрації 

(відповідальна – Зайнчківська Л. І.). 

 

6. З шостого питання порядку денного.  

СЛУХАЛИ: 
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Товстопят Л. М., яка повідомила, що надійшло звернення від обласної 

філармонії щодо присвоєння звання ім. О. Павловської Черкаській обласній 

філармонії (витяг з протоколу зборів надано). У 2020 році виповнюється 65 

років з дня створення обласної філармонії. 

Товстопят Л. М. звернулася з проханням до громадської ради обговорити  

це питання і винести позитивне рішення.  

 

В обговоренні взяли участь: Зайнчківська Л. І., Трофименко Л. М., 

Стадник В. В., Кисельов П. О., Скалько О. І., Жакін І. М., Гаркуша Б. В.  

 

Гаркуша Б. В. запропонував голові комісії з питань інформаційної 

політики, свободи слова, освіти та науки, мистецтв, культури, духовності  

та національностей, соціального захисту населенняСтаднику В. В. вивчити 

питання, залучити фахівців, зустрітися з представниками Черкаської обласної 

філармонії. За результатами розгляду питання прийняти рішення на наступному 

засіданні громадської ради.  

Проголосували: «за» – 24, «утрималися» – 0, «проти» – 0.  

 

ВИРІШИЛИ: 

Голові комісії з питань інформаційної політики, свободи слова, освіти та 

науки, мистецтв, культури, духовності та національностей, соціального захисту 

населення Стаднику В. В. вивчити питання, залучити фахівців, зустрітися  

з представниками Черкаської обласної філармонії. За результатами розгляду 

питання прийняти рішення на наступному засіданні громадської ради. 

 

7. З сьомого питання порядку денного.  

1) СЛУХАЛИ: 

Скалька О. І., який зачитав лист щодо реорганізації спортивних шкіл 

в м. Черкаси, запропонував розглянути його на засіданні комісії з питань сім’ї, 

дітей, молоді, спорту, туризму, гендерної політики та тимчасово переміщених 

громадян, запросити фахівців зі спорту, тренерів, батьків, представників 

Департаменту освіти та гуманітарної політики Черкаської міської ради.  

Проголосували: «за» – 24, «утрималися» – 0, «проти» – 0.  

2) СЛУХАЛИ: 

Скалька О. І., який поставив на голосування питанняпро дату та час 

проведення наступного засідання –11.06.2019 о 15.00. 

Проголосували: «за» – 23. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Лист щодо реорганізації спортивних шкілв м. Черкаси розглянути  

на засіданні комісії з питань сім’ї, дітей, молоді, спорту, туризму, гендерної 

політики та тимчасово переміщених громадян, запросити фахівців зі спорту, 

тренерів, батьків, представників Департаменту освіти та гуманітарної політики 

Черкаської міської ради. 

Наступне засідання громадської ради провести11.06.2019 о 15.00. 
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Головагромадської ради      О. СКАЛЬКО 

 

Секретар         Т. ОВЧАРОВА 


